
РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОдИНА  
ГРАД  НОВИ  САд  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НоВоГ  САДА  
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дана:04. августа  2021. године  
нОВИ  САД  

ПРЕДСЕДНИЦИ  
СКУПШТИНЕ  ГРАДА  НОВОГ  САдА  

Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  73. седници  од  04. августа  2021. године, 
разматралоје  одговор  на  одборничко  питање  одборпика  Вулин  Бојана  поставлено  
на  ХУј  седници  Скупштине  Града  Новог  Сада  одржаној  18. јуна  2021. године, 
гтрипремлен  у  Градској  управи  за  грађевинско  :землиште  и  инвестиције  и  тим  
поводом  донелоје  3аклучак  број : 021-7/2021-944-јј  од  04. августа  2021. године, 
који  Вам  са  одговором  на  одборничко  питање  доставламо  у  прилогу. 

ГРАдОНАЧЕЛНИК  

Munozu Вучевић  



На  основу  члана  38. став  8. Посгіовника  Скупштине  Града  Новог  Сада  - 
пречишћен  текст  (,Службени  лист  Града  Новог  Сада  бр. 23/20), Градско  веће  Града  
Новог  Сада, поводом  разматрања  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  питање  
ВулинБојана  на  73.  седнициодржанојо 4.08. 2021. године  доноси  

ЗАКЈЂУЧАК  

ј . Утврђује  се  текст  одговора  на  одборничко  питање  Вулин  Бојана, одборника  у  
Скупштини  Града  Новог  Сада, поставњено  на  xv І  седници  Скупштине  Града  Новог  
Сада, одржаној  18. јуна  2021. године, који  је  припремген  у  Градској  управи  за  
грађевинско  земњиште  и  инвестиције . 

јј. Одговор  на  одборничко  питање  Вулин  Бојана, који  чини  саставни  део  овог  
закЈ-bучка, доставња  се  председници  Скупштине  Града  Новог  Сада. 

РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НОВИ  САД  
ГРАДСКО  ВЕЋЕ  ГРАДА  НОвог  САДА  
Број: 021-7/2021-944-ІІ  
дана: О4.08.2021.године  
НОВИ  САД  

ГРАДОНАЧЕЛНИК  
Милбш  Вучевић  



РЕПУБЛИКА  СРБИЈА  
АУТОНОМНА  ПОКРАЈИНА  ВОЈВОДИНА  
ГРАД  НовИ  САД  
Градска  управа  за  грађевинско  земгбиште  и  инвестиције  
Број: ХХјV-021 -7121-944 
дана:5. јула  2021. године  
Нови  Сад  
сВ  

Одборник  у  Скугіштини  Града  Новог  Сада, Вугјин  Бојан , на  XVІ  седници  Скупштине  
Града  Новог  Сада, одржаној  18. јуна  2021. године, гіоставио  је  је  следеће  одборничко  
питање: 

,,У  Лединцима  је  постојао  један  крај, који  је  био  викенд  насење, то  је  сада  право  насење 1  
зове  се  Клиса  ... до  тог  насења , до  тог  платоа , воде  два  узана  пута  која  нису  регулисана  
ни  знаком  ни  семафором . Имају  асфалт, али  нису  регулисани . Они , уз  то  ііјто  су  узани, 
они  су  од  Улице  Васе  Пелагића  до  Улице  проте  Матеје  Ненадовића , то  је  успон  од  350 
метара , а  разлика  висинска  је  41 метар, а  са  друге  стране  1језерски  пут, који  иде  од  
Улице  Јована  дучића, је  180 метара  дуг  и  26 метара  висинске  разлике. 
да  ли  постоји  могућност  да  се  та  два  пута  реше, на  начин  као  што  је  решено  на  Тврђави , 
где  имамо  исти  један  узани, једносмерни  пут  и  да  се  стави  семафор , на  почетку  и  на  
крају, код  оба  пута? 

На  поставњено  питање , Градска  управа  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  
сачинила  је  следећи  

одГ°ВОР  

Став  стручних  служби  Градске  управе  за  грађевинско  земњиште  и  инвестиције  јесте  да  
је  поставњање  семафора  у  улицама  Васе  Пелагића  и  Језерски  пут  у  насењу  Стари  
Лединци , по  принципу  како  је  то  изведено  на  приступу  Петроварадинској  тврђави , 

технички  неизводгбиво . 

На  приступном  путу  Тврђави  нема  колских  прилаза  између  два  семафора , због  чега  је  
дато  техничко  решење  било  могуће  реализовати , односно  изводгбива  је  примена  
једносмерног  режима  саобраћаја , регулисана  семафорском  сигнализацијом . 

У  предметним  улицама  постоје  колски  прилази  и  поставгбање  семафора  са  
једносмерним  режимом  одвијања  саобраћаја  било  би  небезбедно  јер  грађанин , који  се  
укј-бучује  на  пут  између  два  семафора , нема  сазнање  о  томе  да  ли  његов  правац  
кретања  има  зелено  светло  или  не. 

У  зависности  од  дужине  деонице , црвено  светло  трајало  би  преко  З  минута  и  поставгба  се  
питање  да  ли  би  возачи  поштовали  црвено, односно  чекали  зелено  светло . Такође, 

стручно  мишњење  је  да  би  се  поставгбањем  семафора  безбедносна  ситуација  погоршала  
јер  би  возачи , на  правцу  који  има  зелено  светло , потенцијално  развили  веће  брзине , што  
би  угрозило  кретање  пешака  пошто  у  овим  улицама  не  постоји  тротоар  и  пешачки  
саобраћај  одвија  се  ивицом  коловоза . 
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Коначно  решење  за  безбедније  одвијање  сабраћаја  у  улицама  Васе  Пелагића  и  Језерски  
пут  јесте  да  се  улице  изграде  у  пуном  профилу, према  планској  документацији . За  
предметне  саобраћајнице  важећи  је  План  генералне  регулације  насегених  места  
Лединци  и  Стари  Лединци  ( Службени  лист  Града  Новог  Сада1 , бр.  18/16, 50/19, 9/21 и  
28/21), који  је  и  осноВ  за  спровођење . Обе  улице  налазе  се  у  оквиру  грађевинског  реона  
насееног  места. 
Планирана  ширина  коловоза  у  Улици  Васе  Пелагића  је  б  метара , а  Језерског  пута  5 

метара. 

Град  Нови  Сад  настојаће  да  се  у  наредном  периоду  обезбеде  средства  за  решавање  
имовинско-правних  односа , а  затим  и  за  израду  техничке  документације  саобраћајних  
површина  у  наведеним  улицама , чиме  ће  се  створити  услови  да  се  приступи  и  
реализацији  предметне  инвестиције  и  на  тај  начин  омогући  безбедније  одвијање  колског  и  
пешачког  саобраћаја  у  насењу  Стари  Лединци . 

;.ф .д.НАЧЕЛНИКА  
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